

Vol. 28, Issue 10, October 2005

Editorials

467 Emerging Trends in Combinations of Gefitinib and Cytotoxic Agents: New Opportunities

Tabernero, J.; Macarulla, T. (Barcelona)

473 Concurrent Radio-Chemotherapy Combination in Patients with Advanced Head and Neck Squamous Cell Carcinoma

Bourhis, J. (Villejuif)

Original Articles

477 Cross-Sectional Imaging Combined with 3D-MR Angiography (3D-MRA): Diagnostic Tool for Preoperative Vascular Assessment of Head and Neck Tumors

Sadick, M.; Sadick, H.; Hörmann, K.; Düber, C.; Diehl, S.J. (Mannheim)

482 Preclinical Evaluation of ZD1839 Alone or in Combination with Oxaliplatin in a Panel of Human Tumor Cell Lines – Implications for Clinical Use

Voigt, W.; Pickan, V.; Pfeiffer, C.; Mueller, T.; Arnold, D.; Simon, H. (Halle/Saale)

491 A New Concurrent Chemotherapy with Vinorelbine and Mitomycin C in Combination with Radiotherapy in Patients with Locally Advanced Squamous Cell Carcinoma of the Head and Neck

Wilkowski, R.; Pachmann, S.; Schymura, B.; Dellian, M.; Schalhorn, A.; Dühmke, E. (München)

499 Second-Line Chemotherapy of Advanced Disseminated Gastric Cancer after Cisplatin, Infusional 5-Fluorouracil, Folinic Acid (PLF): Benefit Dependant on Progression-Free Interval after First-Line Therapy

Stahl, M.; Müller, C.; Köster, W.; Wilke, H. (Essen)

Case Report

505 Response Monitoring by Positron Emission Tomography during Radiotherapy of a Squamous Cell Skin Carcinoma

Nieder, C.; Grosu, A.L. (München)

Band 28, Heft 10, Oktober 2005

Editorials

467 Aktuelle Trends bei Kombinationen von Gefitinib und Zytotoxika: Neue Möglichkeiten

Tabernero, J.; Macarulla, T. (Barcelona)

473 Simultane Radio-Chemotherapie bei Patienten mit lokal fortgeschrittenen Plattenepithelkarzinomen der Kopf-Hals-Region

Bourhis, J. (Villejuif)

Originalarbeiten

477 Magnetresonanztomographie in Kombination mit 3D-MR-Angiographie (3D-MRA): Diagnostisches Werkzeug für die präoperative Gefäßevaluation bei Patienten mit Kopf-Hals-Tumoren

Sadick, M.; Sadick, H.; Hörmann, K.; Düber, C.; Diehl, S.J. (Mannheim)

482 Präklinische Evaluierung von ZD1839 alleine oder in Kombination mit Oxaliplatin in einem Panel humaner Tumorzelllinien – Implikationen für den klinischen Einsatz

Voigt, W.; Pickan, V.; Pfeiffer, C.; Mueller, T.; Arnold, D.; Simon, H. (Halle/Saale)

491 Eine neue simultane Chemotherapie mit Vinorelbin und Mitomycin C in Kombination mit Strahlentherapie bei Patienten mit lokal fortgeschrittenen Plattenepithelkarzinomen der Kopf-Hals-Region

Wilkowski, R.; Pachmann, S.; Schymura, B.; Dellian, M.; Schalhorn, A.; Dühmke, E. (München)

499 Second-Line-Therapie beim Metastasierten Magenkarzinom nach Cisplatin, 5-Fluorouracil, Leucovorin (PLF): Der Nutzen ist abhängig vom progressionsfreien Intervall nach Primärtherapie

Stahl, M.; Müller, C.; Köster, W.; Wilke, H. (Essen)

Kasuistik

505 Verlaufsbeurteilung eines Plattenepithelkarzinoms der Haut unter Strahlentherapie mit Positronenemissionstomographie

Nieder, C.; Grosu, A.L. (München)